



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 6 2000-03-20

- Närvarolista:**
- | | |
|-----------------|--|
| Ordförande | Lars Johansson |
| Sekreterare | Annika Svensson |
| Källarmästare | Niklas Brogden (tom §8) |
| Industrimästare | Olof Aldin |
| Programmästare | Fredrik Roubert |
| Cafémästare | Magnus Bäck |
| Skattmästare | Caroline Einarsson |
| Inspektor | Jan Eric Larsson (§8)
Anu Uus (from §7 tom §8)
Fredrik Salomonsson |
- §1 OFMÖ Lars Johansson förklarade mötet öppnat.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Fredrik Salomonsson adjungerades. Anu Uus adjungerades då hon anlände till mötet.
- §4 Föredragningslista Punkterna 7.3 Cafétillstånd och 7.6 Datatekniksektionskonferens fördes in. Föredragningslistan godkändes med dessa ändringar.
- §5 Föregående mötets protokoll Styrelsen **beslöt** att godkänna föregående mötes protokoll.
- §6 Meddelanden Fredrik Roubert meddelade att sektionen har ett lag till tandemstafetten tillsammans med E- och F-sektionerna.
att Saab Aerospace har företagsdag tisdagen den 11 april.
att det inte blir någon sektionsgemensam resa till Uppsala söndagen den 30 april.
att det är dags att anmäla sig om man vill delta i cortegen på CTH söndagen den 30 april.
att Pragresan är en stor succé och att 36 personer följer med.
att han har skaffat flickvän så att alla kan vara lugna nu.
- Niklas Brogden meddelade att 5 personer från D-sektionen kommer att delta i tandemstafetten och att sektionen kommer att komma först i mål och bli diskade.



Caroline Einarsson meddelade att D-chip har varit på tjejkonferens i Stockholm, och att intervjuer från detta evenemang har sänts i P1.

§7 Beslutsuppföljning

Punkten bordlades.

§7.3 Cafétillstånd

Miljönämnden har varit i iDét och rotat igenom kyl och frys. De kräver att vi har cafétillstånd och en ansökan om detta har blivit inskickad. Vi har därmed fått ett temporärt tillstånd på ett år.

§7.6 Datatekniksektions konferens

Antalet anmälda till konferensen är för närvarande 22 personer. Tisdagen den 21 mars klockan 17 är det planeringsmöte inför konferensen.

Mötet ajournerade sig för mat och återupptogs senare.

§8 Vårterminsmöte

Motioner

Motion angående rosa kostym

Styrelsen **beslöt** att yrka på avslag eftersom detta inte är praktiskt genomförbart.

Motion angående ingenting

Styrelsen **beslöt** att yrka på avslag med motiveringen ingenting.

Motion angående gammal och äcklig

Styrelsen **beslöt** att yrka på avslag.

Motion angående discoljusutredning.



Styrelsen **beslöt** att yrka på bifall på punkterna 1, 2, 3, 6 och 7. Styrelsen yrkade på att punkt 4 istället får lydelsen: att sektionen vid uthyrning/utlåning av iDét till arrangemang ej anordnade av D-sektionen tar ut en liten hyra för användning av utrustningen, vilket bör vara ett valfritt tillval. Utrustningen skall i dessa fall skötas av från D-sektionen ansvarig person. att det i budgeten under källarmästeriet införs en intäktspost "Hyra av discoutrustning" på +0 kronor att punkt 5 istället får lydelsen: att möjligheterna för sponsring undersöks och att detta uppdras åt industrimästeriet.

Tilläggsmotion angående ny post

Styrelsen **beslöt** att yrka på bifall med tillägget i punkt 1 att postens titel blir Blixt Gordon / Blixt Gudrun och i punkt 2 att mandatperioden sätts till 1 januari till 31 december.

Föredragningslista

Styrelsen **beslöt** att bordlägga punkterna 10, 12, 13 och 14.

Styrelsen **beslöt** att yrka på att budgeten revideras med ändringarna att industrimästeriets mäsasätts till att ha 20 000 i intäkter och 20 000 i utgifter. att konferensens utgifter sätts till 12 000 kronor.

Styrelsen **beslöt** att lägga fram en proposition om att det i reglementets kapitell 2 under Per-Henrik Rasmussen läggs till Nina Reistad eftersom hon blivit vald till hedersmedlem i D-sektonen.

§9 Övrigt

Styrelsen tycker att D-chips märken är trevliga och att de därmed kan säljas i D-shopen.

§10 OFMA

Lars Johansson förklarade mötet avslutat.



Vid protokollet

Annika Svensson
Sekreterare

Lars Johansson
Ordförande